
 Protokoll fört vid möte med styrelsen i    
……………….Kulturarv Marieholm ekonomisk förening. 

29 September 2020    KL.18.00    

 

Sture Jonsson                SJ Närv Annika Särnmark                  AS      Närv 

Anders Hermansson     AH Närv Berit Pettersson                   BP Närv 

Lage Bard                      LB Närv Lars Magnusson                  LM Närv 

Karl-Gunnar Sandström KGS Närv Johan Malm                         JM Närv 

Andreé Holmström         AH - Berit Skärfve Gullbrand      BSG - 

Jan Sandberg Närv Anders Bard Närv 

    

    

1. Sture Jonsson   öppnade mötet. 

2. Dagordningen godkändes 

3. Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna. 

4. Val av justerare: Annika Särnmark 

5. Ekonomi: Detta möte berör endast Kanalprojeket. Specifikationer i Bilaga 1. 

6. Ärenden: Kanalprojektet; Anders Bard redogjorde för arbetsgången med avtal 

och genomförande Hamnutlopp i Marieholm, Moudden, Svensemon, utlopp 

mot Flaten och Flatens utlopp mot Hillerstorp. Provtagning utförd på begärda 

platser, resultatet på alla efterfrågade prover under gränsvärden. Anders 

Hermansson har varit med muddringspersonalen under projektets gång samt 

sått gräsfrön på grävmassorna. Styrelsen godkände projektet med tack till 

Anders Bard och Anders Hermansson. Kostnaderna blev större än 

budgeterat, se bilaga 1. Därför vänder sig styrelsen till kommunen med frågan 

om de är villiga att bidra med ytterligare ekonomiskt stöd.                

Vassklippning i Mosjön är kvar att göra Sture J tar kontakt med 

fiskevårdsföreningen.       

 Årsmötet: Styrelsen beslutade att skjuta på det till nästa år. Bokslut och 

revisionsberättelse för 2019 är klara och skickade till medlemmarna. 

 Museum; Beslutades att skärmarna flyttas fram mot väggen till 

verktygsrummet i anslutning till Särnmarks reklamskylt. 



7. Övrigt: Jan Sandberg Teknisk chef Gnosjö kommun deltog i mötet och 

meddelar att renovering av elanläggningen i Gamla Fabriken är beställd. 

Röjning av saxhytteleden kommer att ske vid lämplig tidpunkt.   

Lage Bard visade bilder på den nya utformningen av skärmbilder till Fabriken. 

 

Nästa möte: Nytt datum kommer senare        Mötet avslutades av Sture Jonsson     

Sekreterare K-G Sandström   Justeras Annika Särnmark 

 

Bilaga 1 

 

Projekt Hamnen/Kanalen Hillerstorp-Marieholm 

 

 2018 2019 2020 

Rensning Marieholms hamn betalt före 

projekt. 

15594   

Renovering spont Hillerstorps hamn 54034   

 69628   

Renovering brygga Hillerstorps hamn  22875  

Röjning kanalen  11575  

  34450  

Sweco konsultarvode   30450 

Grävning , muddring   379389 

Nilma gräsfrö   2250 

Eurfoins analys markprover   7931 

   420020 

Totalt 2018 - 2020   524094 

Hittills erhållen finansiering av 

länsstyrelsen 

31250   

 


